

30th Local Vessels Advisory Committee Meeting

本地船只咨询委员会第 30 次会议

Date : 29 June 2021 (Tuesday)
日期 : 2021 年 6 月 29 日 (星期二)
Time : 2:30 p.m.
时间 : 下午 2 时 30 分
Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building, Central
地点 : 中环海港政府大楼 24 楼会议室 A 室

AGENDA

议程

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting of 22 October 2019
通过上次 2019 年 10 月 22 日之会议记录
2. Information Items
报告事项
 - (i) Delegation of Cap.413A and Cap.413P survey services to Authorized Organizations
特许机构进行本地船只有关《商船(防止油类污染)规例》(Cap.413A)及《商船(防止空气污染)规例》(Cap.413P)的检验服务
 - (ii) Licensing requirements for Class IV PVs for hire or award on or after 1 August 2021
2021 年 8 月 1 日起第 IV 类别用作出租以收取租金或报酬的游乐船只的发牌规定
 - (iii) Transitional Period for Provision of Lifejackets on Local Vessels and the Subsidy Scheme
针对本地船只的救生衣配备相关法例要求的过渡期及资助计划
 - (iv) Implementation Date for the provision of radiotelephony on board certain PVs
部分第 IV 类别船只须配备甚高频无线电话规定的实施日期
 - (v) Updates on Local Certificate of Competency Examinations
本地合格证明书考试的最新发展和安排

3. New Discussion Items

新议事项

- (i) Amendments to CoP to introduce a 5-year survey cycle for Class I local vessels classed with Classification Societies (Authorized Organizations) and the relevant certification arrangements

修订《工作守则》为第I类别入级(特许机构)本地船只引入5年检验周期及相关发证安排

- (ii) Transition from HSC Code 1994 to HSC Code 2000 for locally licensed HSC ferries

将本地高速渡轮的要求由1994年高速船规则过渡到2000年高速船规则

4. Any Other Business

其他事项

5. Date of Next Meeting

下次开会日期